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材質
不銹鋼

Material

材質
SUS416白鐵

備注：圖面之外特殊規格可定制Order: Type D

空氣梢 AIR POPPET VALVES

說明:

1 .空氣銷用在有深度、 密閉之真空狀态下, 頂針頂出困難時

用之, 且産品面積大, 不容易脫落時, 亦可采用之。

2.本裝置精度高, 但裝設很簡單, 且不占空間, 而發揮的功能

很大, 爲頂出裝置改良之最佳利器。

3.其原理爲利用空氣閥控制, 封閉型之産品之剝脫, 以空氣擴

散之原理, 使産品在瞬間, 達到自動化之效果。

4.本産品材質皆采用不銹鋼制成,絕不生銹,請安心使用 。

5.消除模具在頂針設計上及制作過程之麻煩, 以及化解在射

出上之多故障性, 實爲模具界一大突破。

Details

1.It's use in vacuumed condition in the deep and closed molds,or it can be used
for having problems with

ejection of ejector pins and

for the larger size of final products,which has difficulty leaving the molds.

2.Easy installation high precision and space saver.

3.Using air valves to control the operation and the final products can leave the molds instantly.

4.Air-poppet valves are made from stainless steels and it will never rust.

5.Air-poppet valves are one of the most innovated tools for the molding industries.It will resolve the problems

for molds design and injection troubles.

[简体]

Type A B C D E

JH071-1 8 6.6 11 24 6

JH071-2 12 9.7 18 34 8

JH071-3 18 14.8 22 45.5 12
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